



PPPn SELANGOR (ICU JPM)

MEMO

Rujukan : UPP: PPPN.B/177/69/8/179/T(24)

Tarikh : 23 November 2017

PERKARA	IKLAN TENDER KERJA-KERJA MENGGANTI 16 UNIT LIF DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI PANGSAPURI TAMAN MEDAN CAHAYA, PETALING JAYA, SELANGOR	
DARIPADA	Penolong Pengarah Ukur Bahan	SALINAN : - Y. Bhg. Dato' PKN - Fail - Float
KEPADA	Ketua Penolong Pengarah Pengurusan	

Puan,

Dengan selaga hormatnya, saya merujuk kepada perkara di atas.

2. Bersama-sama ini disertakan salinan iklan bagi projek di atas untuk tindakan puan selanjutnya.

Sekian, Terima kasih.


(ISDAFARAH BINTI ISMAIL)
Penolong Pengarah (Ukur Bahan)


28/11/17



KENYATAAN TENDER

PEJABAT PEMBANGUNAN PERSEKUTUAN NEGERI SELANGOR
UNIT PENYELARASAN PELAKSANAAN JABATAN PERDANA MENTERI



Tender adalah di bawah dan pada kaedah kontrak yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembaikan Malaysia (LPIPM/CIPI) dan Pesat Khidmat Kontraktor Semenanjung Kewangan dalam Grad Kategori Pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkecualan dari masa dihidang dan membuat tawaran pada masa untuk projek berikut:

No.	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Syarikat	Grad Kategori & Pengkhususan	Lawatan Tapak	Tempat dan Tarikh Dokumen Mula Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Dihujung
1.	KERJA-KERJA MENGGANTI 14 UNIT TAP & KERJA-KERJA BERKAITAN DI TANJANGPURI TANGAN MUDAAN CAHAYA PETALING JAYA, SELANGOR. (PPMS/IP/PTABNG/2017(15))	BUMIPUTERA *TJ	Grad G6 Kategori AAE Pengkhususan M03	Kontraktor adalah diwajibkan menghadiri lawatan tapak pada 30 November 2017 (Khamis) pada 9:30 pagi. (Silalah berkumpul di Pejabat Pengurusan JMB - Bilik F) (Wakil Kontraktor tidak dibenarkan)	Pejabat Pembangunan Persekutuan Negeri Selangor, Unit Penyelaras Pelaksanaan Jabatan Perdana Menteri, Tingkat 7, Menara UBSA, Persiaran Damai, Seksyen 11, 40100 Shah Alam, Selangor. 07 Disember 2017 (Khamis) hingga 21 Disember 2017 (Khamis) (Waktu Pejabat)	RM 60.00 (Dalam bentuk Draf bank/Kimbar Wang/Wang Pos) (Bayaran ini tidak akan dikembalikan) Atas Nama Pegawai Kemajuan Negeri Selangor	Pejabat Pembangunan Persekutuan Negeri Selangor, Unit Penyelaras Pelaksanaan Jabatan Perdana Menteri, Tingkat 5, Menara UBSA, Persiaran Damai, Seksyen 11, 40100 Shah Alam, Selangor. 28 Disember 2017 (Khamis) (sebelum pukul 12:00 tengahari)

Sila bawa bersama Perakuan/Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK), Sijil Taraf Bumiputera dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) (ASAL dan salinan) semasa menghadiri lawatan tapak.

Hanya syarikat yang tercatat di dalam Perakuan/Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK), Sijil Taraf Bumiputera dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak ini. Sekiranya maklumat berkenaan Kontraktor/Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada yang tercatat dalam PKK dan SPKK.

Dokumen tender akan dibelanjakan kepada Wakil Kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil Kontraktor mestilah membawa Surat Wakil Kuasa Perakuan/Sijil ASARPKK/SPKK yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembaikan Malaysia (LPIPM/CIPI) dan Sijil Taraf Bumiputera yang dibelanjakan oleh PUSA/Khidmat Kontraktor, Lembaga Pembangunan Industri Pembaikan Malaysia (LPIPM/CIPI) serta salinan sijil/sijil tersebut.

Dokumen tender yang disatukan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam satu (1) surat bermetre dan dilampirkan dengan tajuk projek dan di atas bahagian atas sampul surat dan dimasukkan ke dalam peti tender di Pejabat Pembangunan Negeri Selangor sebelum atau pada tarikh tutup tender.

*TJ = Syarikat 100% milik tempatan